
PROTOKOL Nr XIHI011
obrad XII sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytei w dniu 31 sierpnia 20ll roku

Ustawowy stan Rady Miejskiei 21, obecnych na sesji 2l radnych (100%)'

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedfug zalqczonych list obecno$ci.

Porz4dek obrad
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
Z.Pruedstawienie porz4dku obrad )ilI sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad XII sesji Rady Miejskiej
4. Przyjqcie protokolu X - )il sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie migdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji radah w poprzednim okresie

nvlaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltys6w
9. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) utworzenia odrgbnych obwodow glosowania na obszarze Miasta i Gminy Ostrzesz6w

w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej

Polskieju z-arz4dzonych na dzieri 9 paidaernika 201I roku (nr 5312011)

b) powolania Zespotu ds. zaopiniowania kandydat6w na lawnikow (nr 49l2}ll)
c) dostosowania opisu granic obwod6w glosowania na terenie Miasta i Gminy

Ostrzesz6w do stanu fak'tyczneho (nr 5512011)

d) sprosrowania bledu pisarskiego w uchwale Nr Xl60/2011 Rady Miejskiej Ostrzeszow

z dnia 27 czerwca 2OIl roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwaly budzeio-

wej (nr 5A2An)
e) zatwierdzenia do realiacji projektu systemowego pt. ,,Indywidualizacja nauczania

w klasach I- III szkol podstawowych w Gminie Ostrzesz6d' o nr POKL.09.01.02-30-

-O7gll1 wspotfinansowanego w ramach Europejskiego Funduszu Spolecznego z Pro-

gramu Operacyjunego Kapital Ludzki (nt 5412011)

10. Odpowiedzi na interpelacje izapytania
1 1. Sprawy r6zne i informacje
12. Zakofrczenie

Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzeqie prawomocpo5ci obrad
Radny Edward Skrrypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzryl

obrady )ilI sesji Rady Miejskiej i stwierdzrl, 2e sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwat.

Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
porzqdek obrad, ktory radni otrzymali zzaproszeniem na dzisiejsze obrady.

Mariusz Witek - Burmistrz wni6sl o wprowadzenie do porzqdku obrad

Projektu uchwaly w sprawie dostosowania opisu granic obwodow gloso-

wania na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszow do stanu faktyczneho
(nr 5512011).
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow "zd') prz,yjela zgloszony wniosek.
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Do n-ktu $eo Wvb6r sekretarza obrad XII sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnej Miroslawa
Modrzyfrskiej na sekret arzaobrad dzisiejszej sesji. Radna Miroslawa
Modrzyrfiska wyrazila zgodQ na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glos6w ,,zt') wybrala radnq Miroslawg
Modrryt'rsk4 sekretarzem obrad )ilI sesji Rady Miejskiej.

Do n-ktu 4-go Przviecie nrotokol6w z X - Xlsesii Radv Mieiskiei
Radny Pawel Kloska - sekretarz obrad X sesji Rady Miejskiej zglosil
wniosek o przyjAcie protokotu z X sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosow ,,zdr) przyjeta zgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqcznik do protokotu.
Radny He4ryk Mackanic - sekretarz obrad )il sesji Rady Miejskiej zglosil
wniosek o przyjAcie protokolu z){J, sesji.

Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,,zd') przyigla zgloszony wniosek.

Wniosek stanowi zalqcznik do protokolu.

Do n-ktu 5-eo lnformacia Pnewodniczaceeo Rady Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanvch w okresie miedzv sesiarni
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil

informacjg.
lnformacja stanowi zal4czlrrik do protokotu.

Do o-ktu Geo Informacia Burmistna Miastt i Gminv z realizacii zadafi
w nopmednim okresie zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmi strz przedstawil powyzsz4 infiormacjp.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu 7-qo Internelacie i zapvtania radnvch
naAny Zb\gniew Kajser zglaszauszkodzenie chodnik6w na terenie miasta

i gminy po ostatnich opadach deszczu, np. chodnik w SzklarcePrzyg.,
chodnik w Rojowie czy drogi migdzy Balczyn4 a Rogaszycami. Na drodze

tej zalegaja duze iloSci piasku, po lewej stronie znajduje sig przepust, ktory
nale|y zwigkszi przekroj i poglAcii r6w po prawej stroni.
W nviqzku z tym kolej ny raz stwierdza, 2e nale2y przyjrzed sig realizacir

inwestycji gminny ch oraz z udzialem Srodk6w gminnych.
Zwrbcrtuwagg na banery ireklamy rrrzy drogach na terenie miasta i gminy,

kt6rych wyglad niejednokrotnie szpeci i jest wrQcz antyreklam4 - baner

Cross6w Ostrzeszowskich,kt6rzy do niedawna byl umieszczony na skrzy-

zowaniu ulic Zamkowej i Al. Wojska Polskiego. Wnnosi do Burmistrza
o dokonanie przegl4du tablic i reklam celem uporz4dkowania.
Radny Kazimierz Bacik zapytuje jak orrygl4da realizacii inwestycji
drogowych a nwlaszcza ul. Gen.W.sikorskiego i fragmentu ul. Lazurowej

- mingto juz 8 miesigcy roku.
Radny Ryszard Szymafrski podkreSla, ze minglo 8 miesigcy roku i zapytuje

co zmonitoringiem miasta. Jakie dziaNaniapodjgto i kiedy moina spodzie-

wal sig realiz acji zadania. Prosi o ujgcie w monitoringu Placu Borek jako

miejsca ustawienia jednej kamery.
Podziekowal za wykonanie parkingu przy skrzyzowaniu ulic Wiosny Lud6w
i Norweskiej.
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Radny Andrzej Og6rkiewicz nawiafuje za radnym Zbigniewem Kajser

do zlego stanu przepustu w miejscowoSci Olszynana drodze na BalczynE.

Sugeruje konieczno$i powigkszenia tego przepustu poprzez instalacjq rur

o wigkszej $rednicy.

Za
@*odnicr4cy Dzielnicy w 2 zv,traca sig do dpowiednich

Stu2b w sprawie stanu drzew na terenie dzielnicy nr 2 zw\aszczaw rejonie

cmentarza orazul. Daszyfrskiego. Stare, uschnigte drzewa stanowi4 powaZne

zagr oheme bezp i eczefrstwa. Wyst4pily j uz przypadki u szko dzeh nagrobkow.

Obrady sesji opuScila radna Krystyna Sikora.

Do p-ktu 9-so Podiecie uchwal w snrawie:
a) utworzenia odrebnvch obwod6w elosowania na obszarue Miasta

9 paidziernika 2011 rolru (nr 53/2011)
Wlodrit"ierz Piek ar czyk- Sekret arz ptzedstawil powyzszy proj ekt

uchwaty.
Projekt zostal szczegolowo om6wiony na spotkaniu radnych przed sesjq.

Rada jednoglo6nie (19 gtos6w ,,zd') podjpla uchwalg'

Uchwala Nr )ilU7zlz\ll stanowi zalqcznik do protokolu.

Na obrady sesji przybyla radna Beata Califrska.

(nr 49/2011)
Wlodti*ie- Piekarczyk - Sekretarz przedstawil powyzszy projekt

uchwaly.
Projekt zostal szczegr>lowo om6wiony na spotkaniu radnych przed sesjq.

Zgloszono trzy kandydatury radnych do Zespotu ds. zaopiniowania

kandydat6w na lawnikiow: Zbigniewa Kajser, Henryka Mackanid

i Grzegorza Wiqcek. Kandydaci wyrazili zgodg na pracQ w Zespole.

Rada jednoglo$nie (20 glosow ,,zt') podjela uchwalg-
Uchwala Nr XIV73/2O11 stanowi ralqczmk do protokolu.

i Gminv Ostnesz0w lgslanu
Wodrit"iet" Piekarczyk - S ekr etatz przedstawil powyzszy proj ek:t

uchwaly.
Projekt zostal szczegolowo om6wiony na spotkaniu radnych przed sesj4.

Rada jednogloSnie (20 glos6w ,,z;d') podjela uchwalg.

Uchwala Nr )ilV7 4l2}l1 stanowi zalqcznTk do protokotu.

Na obrady sesji wrocila radna Krystyna Sikora.

b)



ffiastgpca Burmist rza przedstawil projekt uchwaly

Projekt zostal szczegilowo om6wiony na spotkaniu radnych przed sesj4-

Rada jednoglofnie (21 glosow ,d') podjqla uchwalg.

Uchwala Nr )ilV7 5l2}l1 stanowi zalqcznrk do protokotu.

Lu
uarius" witek - Burmistrz przdstawil projekr uchwaty.

Projekt zostal szczegolo*o o-owiony na spotkaniu radnych przed sesj4'

Rada jednogloSnie (21 glosow ,,zd') podjela uchwalg'

Uchwala Nr XIVT 6120ll stanowi z.aN4cnnk do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miej q$iej oglosil 3 O-minutowq przerwQ

w obradach (godz.lP - 11").

Po przerwie na obrady sesji nie wr6cil radny Antoni Obsadny.

Do n+ktu 10+so Odnowiedzi na interpelacie i zanltqlia
adaj4c na interpelacje i zapytania

wyja$nil:
- iadny Zbigniew Kajser otrzyma odpowiedi na pi$mie,

- radnemu Kazimierzowi Bacikowi - ul. Gen. Sikorskiego bqdzie

remontowana od 5 wrze$nia br., ul. Lazurowa czgsciowo w tym roku,

czgsciowo w przyszlYrn,

- radnemu Ryszardowi Szymafrskiemu - sprawe monitoringu mamy na

uwadze, bgda 3 - 4 punkty tozrnieszczone w Rynku, parku ptzy Urzg-

dzie MiG dworcu PKS,
- radnemu Andrzejowi ogorkiewiczowi - w ramach gwarancji popra-

wiony bSdzie odplyw w6d opadowych na drodze prTy Balczynie (ot'y-

mienione beda dreny o wigkszym przekroju),

- Janowi Szkopkowi w sprawie usuwani a drzew na cmentarzu w Ostrze-

szowie tylko w uzgodnieniu z proboszczemparafii farnej. Na prywat-

nych poiesjach zalsuwanie drzew odpowiedzialni wla3ciciele nieru-

chomoSci.
Marian Grzegorek - Dyrektor Zaffiadu Obstugi Placowek Oswiatowych
poinformo*i'l radnyctr o przeprowadzonych remontach w budynkach

szkol i przedszkoli na terenie miasta i gminy'

Liczba uczniow w szkolach podstawowych to ok. 1.600-

w szkolach wiejskich mamy 70 - 6-latk6w i 76 - 5-latk6w.

W gimn aziachmamy 832 uczni6w w 15 oddzialach w gimnazjum nr 2,

12w gimnazjum nr 1 i 6 w Siedlikowie.
Z przidszkolami nie mamy problem6w - wszystkie dzieci zostaty

przyjgte.
ifuOny Zbigniew Kajser stwierdzil, 2e w Szkole Podstawowei rc 2

w dwoch klasach I jest Po 30 ucmi6w-



-5

Do urlrtu ll-go Sorawy r6ine i informacie
ffiek - Burmistrz zachpcil radnych do uczestnictwa w rozpo-

czgciu roku szkolnego w szkolach podstawowych i gimnaziach'

W dniach 16 - 19 wrzesnia br. bedziemy go$ci6 delagacjq z Sthur

w zvtiqzku z jubileuszem XJecia podpisania umowy partnerskiej

i nadania nu^.V ,,Rondo Wsp6$racy Partnerskiej Stuhr - Osffzesz6d'

rondu u zbiegu ulic: K4pielowej - Pogodnej - KuSciuszki'

Zapr ostl radnych do uczestnictwa w uroczysto$ci.

Radny Adam-Zawada zaapelowal o uporu4dkowanie ulicy Kosciuszki

w obrgbie rondo mimo iz nie jest to droga gminna.

Poinformowal o inwestycjach drogowych i niewla$ciwym nadzorze

inspektorow nadzoru inwestYcj i-
przewod n\czpcy Rady Miejskiej przypornnial. i zaprosil do udziafu:

- 1 wrzesnia br. 72 rocznica napa$ci Niemiec na Polskg,

- l0 - l1 wrzeinia br. VI Og6lnopolski Festiwal Pasztetnik6w i Potraw

z Ggsi.
Poinformowal, ze:

- w dniach 4 - 5 wrze$nia br. bezplatne badania mammografrczne dla

kobiet w wieku 50 - 69lat na parkingo zaProkuratur4

- kolejne sesje Rady Miejskiej 29 wrze$ni4 20 i 26 puidziernika br.

Ilon+ktul2+goZakoficzenie !. , _r
przewodnilzqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,

podzigkowal wszystkim za u aziatw obradach i z-amkn$ obrady )ilI sesji

Rady Miejskiej.

Rada podjgla 5 uchwal.
Rada rozpoczgta obrady o godzinie lg90, azakofrczyqa o godzinie 12m.

Sekretan
obrad XII sesji Rady Miejskiej

Protokolowala:

trt*


